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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) предлага съдействие на млади и стартиращи предприемачи,
желаещи да участват в обмен по програмата "Еразъм за млади предприемачи Свят" (Erasmus for young
entrepreneurs Global – EYE Global) в САЩ, Канада, Израел, Южна Корея, Тайван и Сингапур. 

Ръководството на Асоциацията на европейските търговски палати /Европалати/, по време на среща в Прага,
проведена вчера, призовава за незабавни мерки, които да подмогнат предприятията да се справят с постоянно
нарастващите цени на електроенергията и газа. Конкретните предложения на палатите включват: целенасочени
финансови компенсации за предприятията, прилагане на балансирани политики за енергоспе... 

За чевърта поредна година, в последните дни на септември, Враца ще се превърне в книжен град. Светът на
изкуството ще се разкрие пред гостите на единствения по рода си литературен фестивал в Северозападна
България, организиран от Регионална библиотека "Христо Ботев", на който "Аз чета" е медиен партньор.
Програмата на четвъртото издание на фестивала "Враца – книжен град" беше представена днес от д... 

Бе направен преглед на сътрудничеството на БТПП със сродни палестински организации Председателят на
Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов се срещна с временно управляващия Посолството
на Държавата Палестина в София д-р Уаел Батрихи. Сред темите на разговора бяха възможностите за
задълбочаване на търговско-икономическото партньорство между двете страни. Симеонов запозна госта с ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Заглавие: БТПП съдейства на български млади и стартиращи предприемачи да се включат в програмата EYE
Global
Дата: 08.09.2022 11:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Търговските палати призовават за незабавни мерки, които да помогнат на предприятията да се
справят с растящите цени на енергията
Дата: 08.09.2022 12:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Враца става книжен град за четвърти път
Дата: 08.09.2022 12:02
Медия: Аз чета

Заглавие: Активизиране на деловото партньорство с Държавата Палестина
Дата: 08.09.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

http://industryinfo.bg/article/30133-btpp-sadeystva-na-balgarski-mladi-i-startirashti-predpriemachi-da-se-vkliuchat-v-programata-eye-global
https://www.bcci.bg/news/19019
https://azcheta.com/vratsa-stava-knizhen-grad-za-chetvarti-pat/
https://www.bcci.bg/news/19018


Производството на чиста енергия в момента създава повече работни места от индустрията, базирана на
изкопаемите горива, но като цяло заплатите там са по-ниски, се посочва в нов доклад на Международната агенция
за енергията (МАЕ), цитиран от Асошиейтед прес. Според МАЕ увеличаването на работните места в енергийния
сектор, на фона на утихването на пандемията от Ковид-19, е стимулирано от въвеждането ... 

Пикът на инфлацията в САЩ премина, ефектите ѝ дълго ще се усещат Нивото на несигурност, пред което е
изправен светът и световната икономика сега, е сравнимо с това, което имахме в първите месеци на пандемията.
Тази несигурност намалява както глобалното, така и вътрешното търсене. Има фактори, които подкрепят
икономиката и това са силният пазар на труда в някои развити икономики, високите спестяван... 

Баден-Баден. Председателят на Български съюз по балнеология и СПА туризъм и член на Управителния съвет на
Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) д-р Сийка Кацарова и зам.-главният управител на
ГБИТК г-жа Кармен Щрук проведоха среща с президента на централата за туризъм на Германия и президент на
Германската СПА асоциация Brigitte Goertz-Meissner. Сийка Кацарова: В наш национален... 

Министърът на туризма д-р Илин Димитров проведе работна среща с главния управител на Германо-Българската
индустриално–търговска камара д-р Митко Василев. Тя е в продължение на политиките, водени от Министерството
на туризма и създадените добри контакти с Германия, предадоха от пресцентъра на ведомството. Двамата
обсъдиха досегашното сътрудничество на камарата с представители на държавните институц... 

И трите глобални региона регистрират силни обеми от инвестиции през първото полугодиеСлед силното
възстановяване на световната икономика през 2021 г. и началото на 2022 г. макроикономическите препятствия
засилват опасенията от широко забавяне на фона на мерките, които централните банки предприемат за борба с
упорито високата инфлация, пише консултантската компания CBRE, цитирана от онлайн изданиет... 

2461 нови товарни автомобили от най-тежката категория N3 са регистрирани в България за първите 8 месеца на
тази година. Това сочи официалната статистика на МВР за периода 1 януари – 31 август 2022 г. Засега пазарните
резултати у нас за изминалото 8-месечие от 2022 г. са доста добри, което показва, че и българските превозвачи
успяват да се справят добре в "мътните води" на транспортния бранш, пока... 

Заглавие: Производството на чиста енергия създава повече работни места, но заплатите са по-ниски, отколкото
в сектора на изкопаемите горива
Дата: 08.09.2022 11:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: От 2025 г. глобалната икономика ще се върне към растежа
Дата: 07.09.2022 17:40
Медия: Флагман.бг

Заглавие: В Баден-Баден обсъдиха възможностите за популяризиране на България като качествена
дестинация за здравен туризъм
Дата: 08.09.2022 12:24
Медия: Bgtourism.bg

Заглавие: Рекламират България като дестинация за здравен туризъм в Германия
Дата: 08.09.2022 10:40
Медия: 24 Часа

Заглавие: Въпреки икономическите затруднения бизнес имотите в света остават привлекателни за
инвеститорите
Дата: 08.09.2022 13:50
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: 2461 нови тежки камиони са регистрирани за 8 месеца от 2022 г.
Дата: 08.09.2022 13:34
Медия: Списание "Логистика"

https://www.bta.bg/bg/news/economy/324325-proizvodstvoto-na-chista-energiya-sazdava-poveche-rabotni-mesta-no-zaplatite-sa
https://www.flagman.bg/article/274899
https://bgtourism.bg/08092022-siyka-katsarova-bubspa-germanski-pazar/
https://www.24chasa.bg/biznes/article/12484416
https://www.investor.bg/a/113-analizi/359682-vapreki-ikonomicheskite-zatrudneniya-biznes-imotite-v-sveta-ostavat-privlekatelni-za-investitorite
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/30027/2461-novi-tezhki-kamioni-sa-registrirani-za-8-meseca-ot-2022-g-?page=


Светослав Бенчев: Голяма част от стойността на цената всъщност са налози, които са ни наложени от Брюксел "В
последния месец цените на горивата тръгнаха надолу и в момента са в едни разумни граници. Това, от което ще
зависи основно колко ще струват горивата, е с какво ще се отоплява Европа. Има проблеми с доставките на
природен газ. Алтернативата обикновено са нефтопродуктите- мазут, дизелово гор... 

"Дългосрочно и краткосрочно трябва да се мисли как да се закупува енергия на достъпни цени. Ние предлагаме
средносрочно създаването на двустепенно ценообразуване. Трябва сегментиране на вътрешен и външен пазар и
създаването на "маркет-мейкинг". Това е микс между евтина и с ниска себестойност на ядрена енергия,
електрическа от АЕЦ Козлодуй, комбинирана с държавния ТЕЦ например. Прави се микс от тез... 

Единственият начин да се сложи край на енергийния хаос, който обхваща Европа, е да се премахнат санкциите
срещу Русия и да се преговаря за мирно споразумение в Украйна. Това каза бащата на Валутния борд у нас проф.
Стив Ханке в интервю за "Епицентър". Акценти от интервюто: – Правителството на Кирил Петков предприе
необосновани политики, които гарантират българска икономическа катастрофа – Идва опу... 

Софиянци трябва да се гордеят с признанието, което получи столицата. Това каза за сутрешния блок "Добро утро,
България" на Радио "Фокус" Дончо Барбалов, заместник-кмет по направление "Финанси и здравеопазване" в
Столична община по повод потвърденият кредитният рейтинг на София от рейтингова агенция Standard &
Poor's."Това е едно изключително добро признание за успеха на екипа на г-жа Фандъкова... 

Въпреки доброто представяне има прогнози за забавен растеж през лятотоЯпонската икономика е записала по-
бърз от очакваното растеж през трите месеца до края на юни, възстановявайки част от загубената си заради
пандемията инерция и демонстрирайки устойчивост на фона на материализиращите се низходящи рискове в
световната икономика, пише Bloomberg. Брутният вътрешен продукт (БВП) на Япония се е покачи... 

Проблемът на "Топлофикация София" е липсата на инвестиции в последните 20 години, смята бившият енергиен
министър Александър НиколовПри сегашните пазарни условия цената на газа от Азербайджан ще намалее с 11%
от 1 октомври, ако целите договорени количества започнат да се получават през договореното трасе - IGB. Това
каза бившият енергиен министър Александър Николов пред БНТ. Той уточни, че в момен... 

Заглавие: 55% от цената на горивото в България са акцизи
Дата: 08.09.2022 13:31
Медия: Dunavmost

Заглавие: Кузман Илиев: Миксът от АЕЦ и ТЕЦ-2 ще доведе до по-ниска цена на тока
Дата: 08.09.2022 12:54
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: СТИВ ХАНКЕ РАЗКРИ ПАГУБНАТА ИГРА НА ПЕТКОВ И ВАСИЛЕВ, КОЯТО ТЛАСНА БЪЛГАРИЯ КЪМ
ИКОНОМИЧЕСКА КАТАСТРОФА
Дата: 08.09.2022 14:01
Медия: Bradva.bg

Заглавие: Дончо Барбалов: Софиянци трябва да се гордеят с признанието, което получи столицата
Дата: 08.09.2022 12:16
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Ръстът на японската икономика надмина очакванията през второто тримесечие
Дата: 08.09.2022 10:57
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Новата газова връзка с Гърция би свалила цената на газа от Азербайджан с 11%
Дата: 08.09.2022 10:49
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: От гледна точка на инвестициите, криза няма
Дата: 08.09.2022 06:55

https://www.dunavmost.com/novini/55-ot-tsenata-na-gorivoto-v-balgariya-sa-aktsizi
https://bgnes.bg/news/kuzman-iliev-miks-t-ot-aetc-i-tetc-2-shche-dovede-do-po-niska-tcena-na-toka/
http://bradva.bg/bg/article/article-196359
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Doncho-Barbalov-Sofiyanci-tryabva-da-se-gordeyat-s-priznanieto-koeto-poluchi-stolicata-1387076
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/359666-rastat-na-yaponskata-ikonomika-nadmina-ochakvaniyata-prez-vtoroto-trimesechie
https://www.investor.bg/a/518-energetika/359664-novata-gazova-vrazka-s-gartsiya-bi-svalila-tsenata-na-gaza-ot-azerbaydzhan-s-11
http://www.economynews.bg/%D0%BE%D1%82-%D0%B3%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D1%87%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-news105227.html


Автор: Адриан Николов / ИПИ Пандемията от Covid-19, ограничителните мерки и накъсването на веригите на
доставки внесоха значителни промени в икономическия цикъл. Публикуваните тази седмица предварителни данни
за инвестиционната активност обаче потвърждават извода, че шокът е бил кратковременен, а много предприятия
са се върнали към разширяване на дейността си след отпадането на ограниченията както... 

Насоките на ОИСР за мултинационалните компании и ролята на Националната контактна точка Текстът е
публикуван в бр. 6 (22) на списание Business GlobalД-р Бойко Таков, изп. директор на ИАНМСПД-р Бойко Таков е
изп. директор на Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия от ноември 2018 г.
От 2008 до 2012 г. е изп. директор и член на Съвета на директорите в българското пред... 

Изплащаме 2,6 млн. лв. на Община Карлово за инфраструктура във връзка с договори между държавата и
Общината и като насърчителна мярка. Държавата е мобилизирана по всякакъв начин да подпомогне засегнатите
от наводнението райони и хората там. Това каза заместник-министърът на иновациите и растежа (МИР) Надя
Христова в интервю за БНР, съобщава пресцентърът на МИР. С парите по Плана за възстановяване ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

С тях ще се покриват разходи и по време на почивка в БългарияВаучерите за храна влизат в обращение и в
туризма. Те ще са приложими както за основните услуги – настаняване, храна и транспорт, така и за
допълнителните услуги – като атракциони, спа и уелнес, пътувания, различни прояви с културен и опознавателен
характер, конгресни, спортно-анимационни, здравни и т.н.Тези ваучери, предоставяни от рабо... 

Дончо Барбалов, заместник-кмет по направление "Финанси и здравеопазване" в Столична община, в интервю за
сутрешния блок "Добро утро, България" на Радио "Фокус" В петък, на 9 септември, предстои обществено
обсъждане за отчета за изпълнението на бюджета на Столична община за изминалата 2021 година. Г-н Барбалов,
какви са параметрите на бюджета, които ще бъдат обсъждани с гражданите?Отчетът показва е... 

Търговците и производителите на храни в Европа предупредиха за сезонен недостиг и значително увеличение на
цените на широк спектър от ежедневни продукти тази зима, като призоваха за правителствена подкрепа за
компенсиране на нарастващите разходи за енергия, пише Файненшъл таймс.Copa-Cogeca - съюзът на фермерите
в ЕС, както и FoodDrink Europe и PFP - две от големите асоциации на производители на хр... 

Медия: Economynews

Заглавие: Механизъм за отговорно бизнес поведение
Дата: 08.09.2022 10:15
Медия: BGlobal

Заглавие: Отворена за кандидатстване е първата процедура от Плана за възстановяване - за технологична
модернизация на фирмите
Дата: 08.09.2022 13:46
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Плащаме за спа с ваучери за храна
Дата: 08.09.2022 12:03
Медия: Pariteni

Заглавие: Дончо Барбалов: През идните месеци ни предстоят трудни срещи с инфлация и с нарастващи цени
Дата: 08.09.2022 11:57
Медия: Фокус

Заглавие: За недостиг на храни през зимата предупреждават търговци и предвиждат повишаване на цените
Дата: 08.09.2022 08:37
Медия: Пловдив 24

Заглавие: НСИ: 75%от българите трудно "свързват двата края"

https://bglobal.bg/107045-%D0%9C%D0%B5%D1%85%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%BD%D0%BE-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/549206/otvorena-za-kandidatstvane-e-parvata-protsedura-ot-plana-za-vazstanovyavane-za-tehnologichna-modernizatsiya-na-firmite
https://www.pariteni.bg/novini/turizym/plashtame-za-spa-s-vaucheri-za-hrana-243603
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Doncho-Barbalov-Prez-idnitemeseci-ni-predstoyat-trudni-sreshti-s-inflaciya-i-s-narastvashti-ceni-1387108
https://www.plovdiv24.bg/novini/mejdunarodni/Za-nedostig-na-hrani-prez-zimata-preduprezhdavat-turgovci-i-predvizhdat-povishavane-na-cenite-1386695
https://dividend.bg/obshtestvo/75-procenta-ot-balgarite-trudno-svarzvat-dvata-kraya


Притеснително голям брой са хората, които не могат да покрият ежедневните си разходи, сочи проучванетоЕдва
3,3 процента от българите не се затрудняват да покриват ежедневните си разходи. 75 на сто от домакинствата у
нас обаче не могат "да свържат двата края", независимо от увеличенията на пенсиите и минималната работна
заплата от началото на годината. Данните са резултат от последното проучване на... 

В България средният годишен разход за ток е 836 лева, а за да го плати, работник на минимална заплата трябва
да се труди 36 дни Средната годишна сметка за електроенергия на битовите абонати вече е по-висока от
месечната заплата на нископлатените работници в повечето държави-членки на ЕС, показва анализ на
Европейската конфедерация на профсъюзите, цитиран от КНСБ. Около 9,5 млн. работещи са имали з... 

Водещото кариерно експо за квалифицирани кадри – Career Show 2022 ще се проведе на 20 септември на живо в
Sofia Event Center, мол Парадайс, и на 21 септември изцяло онлайн от всяка точка на света. Събитието събира над
100 от най-големите работодатели у нас и над 4000 квалифицирани кадри, търсещи нови възможности за
развитие. Сред изложителите на Career Show са български и международни компании-лид... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

На срещата стана ясно, че е отправена покана към Германската асоциация на туроператорите DRV за
организиране на туристически форум в България през следващата 2023 г. с широко участие на бизнеса
Министърът на туризма д-р Илин Димитров проведе работна среща с главния управител на Германо-Българската
индустриално–търговска камара д-р Митко Василев. Тя е в продължение на политиките, водени от Министер... 

За първи път от шест месеца средната цена на бензина падна под 2 евро за литър. На островите цената е по-
висока с около 10 цента поради транспортните разходи, обясняват собственици на бензиностанции. Помощите,
които държавата изплаща за високите цени на горивата не са достатъчни и гърците се ограничават в пътуването.
Опозицията отново настоя в парламента да се премахнат временно данъци и акцизи въ... 

Великобритания има нов премиер. Да, отново - четвърти в рамките на 6 години, всички от които само от партията
на Консерваторите. Коя обаче е Лиз Тръс - жената, която трябва да поеме юздите на една от най-големите
световни икономики, изправена пред опасност от рецесия и в период на сериозно обществено недоволство?
Поддръжниците ѝ я рекламират като "един от най-големите кошмари на Путин" заради ястр... 

Дата: 08.09.2022 12:09
Медия: Дивидент

Заглавие: Сметките за ток вече са по-високи от месечната заплата на нископлатените работници в ЕС
Дата: 08.09.2022 12:05
Медия: Econ

Заглавие: Над 4000 квалифицирани кадри намират работа на Career Show 2022
Дата: 08.09.2022 09:13
Медия: Front.bg

Заглавие: Рекламират България пред германци като дестинация за здравен туризъм
Дата: 08.09.2022 12:40
Медия: Econ

Заглавие: За пръв път от 6 месеца: Цената на бензина в Гърция падна под …
Дата: 08.09.2022 13:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Тя искаше да сложи край на монархията, а после стана топ защитник на Брекзит и "кошмар за Путин"
Дата: 08.09.2022 06:22
Медия: Класа

Заглавие: Кризата в Netflix: Как в стрийминг гиганта "затягат коланите" и какви съкращения правят
Дата: 08.09.2022 12:00

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A1%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BA-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%87%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B2-%D0%95%D0%A1_l.a_i.796603_at.10.html
https://front.bg/nad-4000-kvalificirani-kadri-namirat-rabota-na-career-show-2022/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A0%D0%B5%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%B4%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC_l.a_i.796610_at.1.html
https://bgvest.eu/817254/
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/452892-%D1%82%D1%8F-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%88%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B8-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D1%80%D1%85%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0%2C-%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BF-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%B7%D0%B8%D1%82-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D1%88%D0%BC%D0%B0%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BD
https://webcafe.bg/pari/krizata-v-netflix-kak-v-striyming-giganta-zatyagat-kolanite-i-kakvi-sakrashteniya-pravyat.html


Тази година едва ли ще остане като "добра" в историята на водещата глобална стрийминг услуга Netflix. След като
след първото тримесечие на 2022 г. стана ясно, че компанията е загубила около 200 хиляди абонати за периода, а
през второто тримесечие имаше спад сред потребителите от още 1 милион души, компанията извади кризисните
планове. От Netflix отчитат, че ситуацията не е толкова лоша, тъй като з... 

Публикуван е за обсъждане проект на Закон за изменение и допълнение на Закона за управление на етажната
собственост. Предлаганите изменения и допълнения в Закона за управление на етажната собственост се налагат
поради необходимостта от реализирането на реформа "Улесняване и повишаване ефективността на инвестиции в
енергийна ефективност на многофамилни жилищни сгради", която е предвидена в Национал... 

Българският производител на спортни състезателни автомобили и електромобили "Син Карс Индъстри" АД ще
произвежда новите си модели не в Русе, където е седалището на листнатия на Beam пазара стартъп, а в съседния
румънски град Гюргево. Причината за решението е фактът, че северната ни съседка предоставя по-добри бизнес
условия за производителя, обясни основателят и главен изпълнителен директор Росен ... 

Сред приоритетите на ВМРО – Българско национално движение за Варна е идеята за създаване в района на
терминал за втечнен газ от Грузия. Това каза във Варна съпредседателят на партията и водач на листата в 3 МИР
Искрен Веселинов. България трябва да се пребори за т.нар. "бял поток" – туркменски газ, който се транспортира
през Грузия, смята той. Това, което ВМРО започна в управлението – съживяванет... 

Институтът за стратегии и анализи (ИСА) публикува политическия си анализ за събитията в България, в Европа и в
света през месец август 2022 година под заглавие: Румен Радев с президентско управление в парламентарна
демокрация.РУМЕН РАДЕВ С ПРЕЗИДЕНТСКО УПРАВЛЕНИЕ В ПАРЛАМЕНТАРНА ДЕМОКРАЦИЯСЛУЖЕБНОТО
ПРАВИТЕЛСТВО – РЕВИЗИЯ, РОКАДИ, РЕВАНШИЗЪМГЕРБ ИЗЛИЗАТ ОТ СТИГМАТА, БОРИСОВ Е В
АТАКА"ПРОДЪЛЖАВАМЕ ... 

Д-р Петър Москов, лидер на партия Консервативното обединение на десницата (КОД), в интервю за обзора на
деня на Радио "Фокус" "Това е България".С какви нагласи отива на избори Консервативното обединение на
десницата (КОД)? Наш гост е лидерът на партията и бивш министър на здравеопазването д-р Петър Москов.
Напомням, че КОД е под № 11 в интегралната бюлетина. Д-р Москов, какви са вашите очаквания з... 

Медия: Webcafe

Заглавие: Обсъжда се изменение и допълнение на Закона за управление на етажната собственост
Дата: 08.09.2022 11:38
Медия: Novinata.bg

Заглавие: "Син Карс" мести производството си на електромобили от Русе в Гюргево
Дата: 08.09.2022 10:45
Медия: Money.bg

Заглавие: В приоритетите на ВМРО – БНД за Варна е създаване на терминал за втечнен газ в района
Дата: 08.09.2022 10:38
Медия: ВМРО

Заглавие: Актуален анализ на ИСА за очакваните резултати на изборите, ситуацията се закучва
Дата: 08.09.2022 10:00
Медия: Блиц

Заглавие: Петър Москов: КОД иска да води разговорът за свободата и за възможността да застанеш твърдо
зад гласа си
Дата: 08.09.2022 00:13
Медия: Фокус

Заглавие: Радев на срещата с "Лукойл" призова да се набележат мерки заради цените на горивата
Дата: 08.09.2022 14:11
Медия: БНТ Новини

https://novinata.bg/regiona/obsajda-se-izmenenie-i-dopalnenie-na-zakona-za-upravlenie-na-etajnata-sobstvenost/
https://money.bg/business/sin-kars-mesti-proizvodstvoto-si-na-elektromobili-ot-ruse-v-gyurgevo.html
https://vmro.bg/%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%BC%D1%80%D0%BE-%D0%B1%D0%BD%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B0-%D0%B5-%D1%81/
https://blitz.bg/politika/aktualen-analiz-na-isa-za-ochakvanite-rezultati-na-izborite-situatsiyata-se-zakuchva_news907761.html
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Petur-Moskov-KOD-iska-da-vodi-razgovorut-za-svobodata-i-za-vuzmozhnostta-da-zastanesh-tvurdo-zad-glasa-si-1386661
https://bntnews.bg/news/radev-na-sreshtata-s-lukoil-prizova-da-se-nabelezhat-merki-zaradi-cenite-na-gorivata-1206859news.html


Как да продължи сътрудничеството между България и "Лукойл" са обсъждали служебното правителството и
компанията. Това стана ясно в началото на разговорите между държавния глава Румен Радев и представители на
петролната компания, начело с президента ѝ Вадим Воробьов. В началото на първото тримесечие на идната
година ще бъде сформирана работна група между двете страни, както и следносрочни мерки за п... 

Държавната агенция "Национална сигурност" влезе преди минути в Министерството на енергетиката, Българския
енергиен холдинг и "Булгаргаз", научи ексклузивно агенция ПИК. В момента текат обиски, а служителите на ДАНС
изземат документи. Медията ни научи още, че са изискани от министъра на енергетиката документи в оригинал за
консултантски услуги с чуждестранни и юридически фирми. По наша информация с... 

Прехвалените харвардски възпитаници Кирил Петков и Асен Василев са обект на разследване от страна на ДАНС
във връзка със сключените сделки на Булгаргаз за доставка на синьо гориво до страната ни. Макар достоверността
на получения материал да не е доказана, е добър повод за размисъл и някак изложената информация добре
допълва публично известната ни около манифестираните от Кирил Петков в края на ма... 

Очевидно руската посланичка не познава историята, Москва трябва да иска прошка, категорични са синитеСДС
изразиха възмущението си от присъствието на руския посланик Елеонора Митрофанова на празника на
Съединението в позиция. Скандализирани сме от присъствието на руския посланик на тържествата по повод
Съединението в Пловдив. Редно ли е посланик на страна – агресор, която избива невинни хора и се ... 

Георги Лозанов – преподавател във Факултета по журналистика и масова комуникация на Софийския университет
и бивш председател на СЕМ, в интервю за сутрешния блок "Добро утро, България" на Радио "Фокус"Предстои
интересен разговор в радиоефира ни. Ще се фокусираме в следващите минути върху една книга, която беше вече
представена в София през юни месец, а именно книгата, която се превърна в истински б... 

Две знакови събития белязаха началото на предизборната кампания у нас, макар и маскирани зад външна
протоколност. Първото бе посещението в София на бившия държавен секретар на САЩ Майкъл (Майк) Помпео. А
второто – визитата на посланик Джим О'Брайън, ръководител на офиса за координиране на американските
санкции в Държавния департамент. Българската командировка на Помпео бе свързана с газовата дивер... 

Заглавие: ПЪРВО В ПИК! ДАНС влезе в Министерството на енергетиката, БЕХ и "Булгаргаз"! Разследват
правителството на Кирил Петков
Дата: 08.09.2022 14:07
Медия: ПИК

Заглавие: Започна се! Киро и Асен са обект на разследване. ДАНС със сериозна проверка в Булгаргаз…
Дата: 08.09.2022 14:02
Медия: 7 дни България

Заглавие: СДС гневни: Митрофанова дава знак, че Кремъл не ни пуска от "братска" прегръдка?
Дата: 08.09.2022 13:29
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Георги Лозанов: Две са основните послания от Митрофанова, която присъства на честването на
Съединението в Пловдив
Дата: 08.09.2022 12:58
Медия: Фокус

Заглавие: НАПРЕЖЕНИЕ: Какво искат САЩ от България, за да не вадят папките по "Магнитски"?
Дата: 08.09.2022 12:34
Медия: Народ

https://pik.bg/%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%81-%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D0%B2-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D1%85-%D0%B8-%D0%B1%D1%83%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%B7-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-news1127470.html
https://7dnibulgaria.bg/archives/186375
https://lupa.bg/news/sds-gnevni-mitrofanova-dava-znak-che-kremal-ne-ni-puska-ot-quotbratskaquot-pregradka_195272news.html
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Georgi-Lozanov-Dve-sa-osnovnite-poslaniya-ot-Mitrofanova-koyato-prisustva-na-chestvaneto-na-Suedinenieto-v-Plovdiv-1387125
https://narod.bg/2022/09/08/%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%BE-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8/
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